
書院膳堂管理委員會通告 

Notice from the College Canteen Management Committee 

復活節及清明節假期期間，書院膳堂之開放時間如下： 
The opening hours of the College Canteens during the Easter holidays and Ching Ming Festival will be as below: 

不便之處，敬希原諒。 
We apologise for any inconvenience caused. 

日期 
Date 

學生飯堂 
Student Canteen 

職員餐廳（聚賢軒） 
Staff Canteen 

30-31/3/2018 11:00 am – 9:00 pm 休息 Closed 

1-2/4/2018 休息 Closed 
11:00 am – 2:30 pm 
5:00 pm – 9:00 pm 

5/4/2018 休息 Closed 休息 Closed 

《聯合校友》第六十三期 
The 63rd Issue of United Alumni Newsletter  

《聯合校友》第六十三期（2018 年 3 月號）經已出版，主題為「在創業的漫漫長

路上──堅持前進」。本院已寄發予書院同仁及全體校友，書院同仁亦可透過網

上版瀏覽《聯合校友》： http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter。下期《聯

合校友》出版日期為 2018 年 6 月中旬，編輯委員會歡迎校友提供有關升學、就業

等消息及相片，來稿請以中文撰寫，並於 2018 年 4 月 30 日或之前電郵至 alumni-

uc@cuhk.edu.hk。查詢請致電 3943 8654 或 3943 1948 與本院陸敏兒女士或余慧

儀女士聯絡。  

The 63
rd

 issue of United Alumni Newsletter (March 2018), with the theme on 
“Interview with Two Alumni Entrepreneurs”, has been distributed to all College 
members and alumni. The online version of United Alumni Newsletter is also 
available at http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter. The Editorial 
Committee invites entries written in Chinese and photos from alumni for updates 
on any aspects of study, career, etc. Submissions can be sent by email to alumni
-uc@cuhk.edu.hk on or before 30 April 2018. For enquiries, please contact Ms 
Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Maggie W Y Yu at 3943 1948. 

本院現已公開接受 2017 至 2018 年度國際學術會議津貼計劃及訪問研究學人計劃最後一輪申請，截止申請日期為

2018 年 3 月 29 日，申請結果將於 4 月下旬公佈。歡迎本院教職員於本院網頁「申請及公佈結果」一欄下載申請表格

及計劃詳情。查詢請致電 3943 8654 或 3943 7771 與本院陸敏兒女士或陳凱燕女士聯絡。 

The final round application for International Conference Grant and Resident Fellow Schemes 2017-2018 is now open 
for submission. The application deadline is 29 March 2018. Results will be announced in late April. Application forms 
and guidelines of the schemes are available at the “Applications and Results” section of the College website. For 
enquiries, please call Ms Amy M Y Luk at 3943 8654, or Ms Cassie H I Chan at 3943 7771. 

2017至2018年度國際學術會議津貼計劃及訪問研究學人計劃 
International Conference Grant & Resident Fellow Schemes 2017-2018 
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